

## **POLICY TO PROMOTE DIVERSITY AT THE GENEVA ACADEMY**

The Geneva Academy is committed to promoting diversity in all respects: cultural diversity, diversity in the geographical origin of students, staff and speakers, as well as generational, linguistic and gender diversity.

This is implemented through all kinds of measures: our pursuit of diversity in recruitment and invitations to guest speakers, our refusal of monolingualism and our adoption of a social policy aimed, in particular, at assisting young parents.

The Geneva Academy will also promote diversity in the events it convenes. In particular, save for exceptional circumstances, it will not convene or participate in the organization of events where none of the speakers are women.

## **PROMOTION DE LA DIVERSITE A L'ACADEMIE**

L'Académie est résolue à promouvoir la diversité dans tous ses aspects : diversité culturelle, diversité dans l'origine géographique des étudiants, du personnel et des orateurs, diversité de générations, diversité linguistique et diversité de genre.

Cette promotion est mise en œuvre par des mesures de toute nature : recherche de diversification dans les recrutements et les invitations, refus du monolingualisme, adoption de mesures sociales dans le but en particulier d'aider les jeunes parents.

L'Académie promouvra également la diversité dans les manifestations qu'elle met sur pied. En particulier, sauf circonstances exceptionnelles, elle n'organisera pas ni ne participera à l'organisation d'événements au cours desquels aucune femme n'est présente en qualité d'oratrice.